註冊須知（網路翻譯僅供參考以大會公告為準）

一般信息

WIN支付飛往柏斯的航班（國際參與者）或海豚體驗（本地和州際參加者）！
想贏？ 所有你需要做的就是之前2016年下午11點59分澳洲西部標準時間（AWST）週四6月30日登記在珀斯2016年世界大師田徑錦標賽一個或多個事件。

機票大獎  的條款和條件在這裡，和海豚體驗獎的條款和條件在這裡。

在線條目現已開放！
運動員可以在線輸入，（其中直接進入LOC），或者通過使用紙質報名表，（必須送到參賽者的WMA國家大師加盟）。在線是入門的首選方法。

要申請入境，運動員必須是已註冊的主人運動員。運動員應參照WMA網站  的聯繫方式，為他們的國家聯盟或區域面積秘書。

所有參賽作品必須包括全額支付被認為是有效的。誰也不能，或不願進入網上運動員必須改為發送紙質報名表，並支付他們的WMA國家大師加盟，誰就會在網上註冊他們，並代表他們的付出。

網上報名截止日期為 週四25月2016年。請與您的國家聯盟最新的日之前，提交給他們的紙張報名表。沒有作品將在報名截止日期之後被接受。

所有參賽作品都受到每一個運動員的各聯盟驗證。關聯公司將確認出生，公民身份和/或居住資格，其他相關要求的運動員的日期。運動員的報名工作已經驗證後，其狀態將顯示條目列表中的“接受”在線。誰對他們的條目的狀態問題，運動員應該與他們的加盟。

對於誰住在一個國家裡是沒有國家的WMA大師加盟或在加盟未能履行其義務，他們的作品將受到WMA理事會批准的運動員。

可以被看作進入當前列表中的位置。

在線輸入步驟

1. 點擊此處並完成之前報名截止日期在線報名表。

2. 在入境過程結束時提交信用卡付款。

3. 打印確認屏幕記錄。

4. 然後，您的加盟將驗證您的註冊。

5. 您必須出示護照或其他政府頒發的身份證明（與包括圖片）從珀斯VenuesWest技術信息中心（TIC）收集您的註冊包。

注意：要查看2016年珀斯的隱私政策，請點擊這裡。

紙張輸入步驟

1. 無論是下載書面報名表點擊這裡或聯繫您的WMA國家大師加盟，並要求紙張報名表。

2. 確認您的加盟提交您的論文入境所需的最新日期。注意：您的會員必須輸入通過的截止日期您的輸入和支付到系統上線2016年8月25日為它是有效的。

3. 填寫報名表，並作出副本作為記錄。

4. 郵寄填妥的報名表和所有報名費為前報名截止日期由您的聯盟設定聯盟（不要直接發論文報名表的LOC）。發送到您的加盟加工紙項目必須包括所有的報名費。

5. 您的加盟將提交註冊，支付代表您，並驗證您的註冊。

6. 您必須出示護照或其他政府頒發的身份證明（與包括圖片）從珀斯VenuesWest技術信息中心（TIC）收集您的註冊包。

WMA國家大師加盟要求

WMA要求每個加盟驗證所有輸入電子通過在線錄入系統。本地組委會（LOC）只接受已通過驗證關聯的條目。

每個加盟也必須輸入它從運動員接收到網上錄入系統，使所有條目都以電子方式發送到組委會的任何紙張條目。

付款需要在項目提交的時間。如果由於某種原因的加盟無法進行網上支付時，必須要求從LOC的豁免。如果豁免申請的，聯盟將提供有關如何離線付款細節。該聯盟將仍然需要輸入文件項到網上錄入系統，並以電子方式驗證其條目。

所有參賽作品必須在網上提交和之前支付月2016年25日為其LOC沒有在截止日期前收到付款的任何參賽作品將被取消，這些運動員將沒有資格參加比賽。沒有例外將被允許。

此外，所有參賽作品必須被驗證之前週四1月2016年，還沒有被這個最後期限生效的任何條目可能會被拒絕，這些運動員將沒有資格參加比賽。

附屬機構將收到有關登記前開始的輸入過程的通信。關聯公司不接收這些通信應與WMA秘書。

資格入境

第二十二屆世界大師田徑錦標賽只對誰是出生於1981年10月或26前，男人和女人誰是身體健康的競爭開放。進入意味著每個競爭者必須遵循的技術和組織委員會訂下的規則。WMA有權拒絕條目被認為是通過不當行為或其他紀律相關事宜資格的運動員的權利。

事件分成年齡組和下面所示：

· M＆W35從27生於1976年10月26 1981年10月

· M＆W40從27日出生的1971年10月26 1976年10月

· M＆W45從27日出生的1966年10月26 1971年10月

· M＆W50從27生於1961年10月26 1966年10月

· M＆W55從27日出生的1956年10月26 1961年10月

· M＆W60從27日出生的1951年10月26 1956年10月

· M＆W65從27日出生的1946年10月26 1951年10月

· M＆W70從27生於1941年10月26 1946年10月

· M＆W75從27日出生的1936年10月26 1941年10月

· M＆W80從27生於1931年10月26 1936年10月

· M＆W85從27日出生的1926年10月26 1931年10月

· M＆W90從27生於1921年10月26 1926年10月

· M＆W95從27生於1916年10月至26月1921年

· M＆W100 +生於1916年10月或27日前

國家代碼

對於入門國家或地區代碼，請點擊這裡。

費/     項目                                  單價（AUD）
註冊費用                                       115.00

各單項費用（除聯合活動和馬拉松或半程馬拉松）    55.00

七項全能，十項全能，拋出五項                    95.00

馬拉松和半程馬拉松                              80.00

陪同人員（包括認證，冠軍小冊子，運輸通行證）    60.00

陪同人員在14（包括認證，冠軍小冊子，運輸通行證）30.00

結果簿上的CD或記憶棒，並張貼                   20.00

結果簿PDF - 電子                                10.00

黨的運動員（星期三11月2日）*                  90.00

*包括食品（小吃，主要和甜點），免費飲料（啤酒，葡萄酒或軟飲料）和娛樂。

注：沒有為4x100米和4x400米繼電器，但只有一個條目沒有報名費，每個國家，每個年齡組，是允許的。

體檢表

建議所有運動員完成體檢表作為輸入過程的一部分。點擊這裡下載表格。

取消條件

在任何情況下，退款被視為在註冊截止日期星期四2016年8月25日，到報名截止日期之前，但只在有通過這樣的醫療條件有關證明文件支持極端的醫學理由的情況下，退款將被視為組委會的唯一和最終決定權。授予任何此類退款應為管理費少。

General Information

WIN PAID FLIGHTS TO PERTH (international participants) or a DOLPHIN EXPERIENCE (local and interstate participants)!
Want to win? All you have to do is register for one or more events at the Perth 2016 World Masters Athletics Championships prior to 11.59pm Australian Western Standard Time (AWST) Thursday 30 June 2016.

Flights prize terms and conditions are here, and Dolphin Experience prize terms and conditions are here.

Online entries NOW OPEN!
Athletes may enter online, (which goes directly to the LOC), or by using a paper entry form, (which must be sent to the WMA National Masters Affiliate of the entrant). Online is the preferred method of entry.

To be eligible for entry, athletes must be a registered masters athlete. Athletes should refer to the WMA website for contact details for their National Affiliate or Regional Area Secretary.

All entries must include full payment to be considered valid. Athletes who cannot, or do not wish to enter online must instead send a paper entry form and payment to their WMA National Masters Affiliate, who will then register them online, and pay on their behalf.

The deadline for online entries is Thursday 25 August 2016. Check with your National Affiliate for the latest date to submit to them paper entry forms. No entries will be accepted after the entry deadline.

All entries are subject to validation by each athlete’s respective Affiliate. Affiliates will confirm the athlete’s date of birth, citizenship and/or residential qualifications, and other relevant requirements. After an athlete’s registration has been validated, its status will display as “accepted” on the list of entries online. Athletes who have questions about the status of their entry should contact their Affiliate.

For athletes who reside in a country where there is no WMA National Masters Affiliate or where the Affiliate fails to fulfill its obligations, their entries will be subject to the approval of the WMA Council.

The current list of entrants can be viewed here.

Online Entry Procedure

1. Click here and complete the online entry form prior to the entry deadline.

2. Submit payment by credit card at the end of the entry process.

3. Print the confirmation screen for your records.

4. Your Affiliate will then validate your registration.

5. You must present a passport or other government-issued identification (with picture included) to collect your registration pack from the VenuesWest Technical Information Centre (TIC) in Perth.

Note: To view the Perth 2016 Privacy Policy, please click here.

Paper Entry Procedure

1. Either download a paper entry form here or contact your WMA National Masters Affiliate and request a paper entry form.

2. Confirm the latest date required by your Affiliate for submission of your paper entry. NB: Your Affiliate MUST input your entry and payment into the on-line system by the closing date of Thursday 25 August 2016 for it to be valid.

3. Complete the entry form and make a copy for your records.

4. Mail the completed entry form and all entry fees to your Affiliate prior to the entry deadline set by your Affiliate (do not send paper entry forms directly to the LOC). Paper entries sent to your Affiliate for processing MUST include all entry fees.

5. Your Affiliate will submit your registration, pay on your behalf, and validate your registration.

6. You must present a passport or other government-issued identification (with picture included) to collect your registration pack from the VenuesWest Technical Information Centre (TIC) in Perth.

WMA National Masters Affiliate Requirements

WMA requires that each Affiliate validate all entries electronically via the online entry system. The Local Organising Committee (LOC) will accept only those entries that have been validated by Affiliates.

Each Affiliate must also input any paper entries it receives from its athletes into the online entry system so that all entries are sent to the LOC electronically.

Payment is required at the time the entries are submitted. If for some reason an Affiliate is unable to pay online, it must request an exemption from the LOC. If the exemption is granted, the Affiliate will be provided with details about how to pay offline. The Affiliate will still be required to input paper entries into the online entry system and to validate its entries electronically.

All entries must be submitted online and paid before Thursday 25 August 2016. Any entries for which the LOC has not received payment by this deadline will be cancelled, and those athletes will be ineligible to compete. No exceptions will be allowed.

In addition, all entries must be validated before Thursday 1 September 2016. Any entries that have not been validated by this deadline may be rejected, and those athletes will be ineligible to compete.

Affiliates will receive communications regarding the entry process prior to the start of registration. Affiliates that do not receive these communications should contact the WMA Secretary.

Qualifications for Entry

The XXII World Masters Athletics Championships are open only to men and women who were born on or before 26 October 1981 and who are medically fit to compete. Entry signifies that each competitor must follow the rules laid down by the technical and organising committees. WMA has the right to reject entries to athletes considered to be ineligible through misconduct or other disciplinary related matters.

Events are divided into age groups and shown below:

· M&W35 Born from 27 October 1976 to 26 October 1981

· M&W40 Born from 27 October 1971 to 26 October 1976

· M&W45 Born from 27 October 1966 to 26 October 1971

· M&W50 Born from 27 October 1961 to 26 October 1966

· M&W55 Born from 27 October 1956 to 26 October 1961

· M&W60 Born from 27 October 1951 to 26 October 1956

· M&W65 Born from 27 October 1946 to 26 October 1951

· M&W70 Born from 27 October 1941 to 26 October 1946

· M&W75 Born from 27 October 1936 to 26 October 1941

· M&W80 Born from 27 October 1931 to 26 October 1936

· M&W85 Born from 27 October 1926 to 26 October 1931

· M&W90 Born from 27 October 1921 to 26 October 1926

· M&W95 Born from 27 October 1916 to 26 October 1921

· M&W100+ Born on or before 27 October 1916

Country Codes

For entry country codes, click here.

Fees

Item
Unit Price (AUD)
Registration Fee

115.00

Individual Event Fee (except Combined Events and Marathon or Half Marathon)

55.00

Heptathlon, Decathlon, Throws Pentathlon

95.00

Marathon or Half Marathon

80.00

Accompanying Persons (includes accreditation, Championship booklet, transportation pass)

60.00

Accompanying Persons Under 14 (includes accreditation, Championship booklet, transportation pass)

30.00

Results Book on CD or memory stick and posted

20.00

Results Book PDF – Electronic

10.00

Athletes Party (Wednesday 2 November)*

*includes food (canapes, main and dessert), complimentary drink (beer, wine or soft drink) and entertainment.

90.00

Note: There is no entry fee for the 4x100m or 4x400m relays but only one entry, per country, per age group, is allowed.

Medical Form

It is recommended that all athletes complete the medical form as part of the entry process. Click here to download form.

Cancellation Conditions

In no circumstances will refunds be considered following the registration closing date of Thursday 25 August 2016. Prior to the registration closing date, but only in circumstances where there are extreme medical grounds supported by relevant documentary evidence of such medical conditions, refunds will be considered at the sole and final discretion of the LOC. Any such refunds granted shall be less the administration fees.

